

No. 45743

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 2889. **Multilateral**

Protocol No. 11 to the Convention for the Protection of Human Rights and Fundamental Freedoms of 4 November 1950, restructuring the control machinery established thereby (with appendix). Strasbourg, 11 May 1994.

Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of Europe, 1 April 1999

Done at New York on 28 June 1999

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 2889. **Multilatéral**

Protocole no 11 à la Convention de sauvegarde des droits de l'homme et des libertés fondamentales du 4 novembre 1950, portant restructuration du mécanisme de contrôle établi par la Convention (avec annexe). Strasbourg, 11 mai 1994.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Conseil de l'Europe, 1er avril 1999

Fait à New York le 28 juin 1999

Pour le Secrétaire Général